
Den selvejende institution Herning Svæveflyvecenter 

Bestyrelsens beretning for året 2020 

 

Der har siden sidste generalforsamling været afholdt 4 bestyrelsesmøder. 
Referaterne herfra er offentliggjort på hjemmesiden WWW.herningsvaeflyveklub.dk 
 
Syd porten på hangar 1 har fået ny gummiliste i bunden, ligeledes er gulvet under denne 
Blevet afslebet, planeret og malet. Derudover har porten fået nye sidestyr, som lukker  
for træk i siderne. 
 
En del af trailerhangaren er blevet forlænget, således der nu er plads til flere trailere. 
 
Klubhuset har fået et såkaldt klimaværn, på syd og vest gavlen, som forhindrer indtrængende vand 
gennem murværket, og forbedrer indeklimaet. 
 
Hangar 3 har fået nye gennemsigtige tagplader, som var utætte, på østsiden af taget. 
Samtidig er denne tagside blevet efterspændt i tagskruerne. 
 
Klubhuset har fået nyt fibernet nedgravet, og installeret. 
 
Rasmus Møjbæk har fået godkendt en byggeansøgning, på en ny hytte på grund nr. 25. 
Ansøgningen er videresendt til Herning kommune til godkendelse. 
 
I forbindelse med donation fra de tidligere ejere af ZM ’s hangar, som er i fin stand, er det 
besluttet at nedrive ZS ’s gamle hangar, som er i meget dårlig forfatning. 
 
Bortset fra taget på Hangar 3 og reparationen på Hangar 1’s syd port er alle tiltag udført 
Af klubbens medlemmer. Stor tak til dem. 
 
 
På bestyrelsen vegne 
Karl Kristian Lindholm 


